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1. Föregående mötes protokoll. 

 

    Föregående mötens protokoll, 2024-04-16  gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Ekonomi. 

     

    Martti Huttunen meddelar att alla mätare nu är avlästa, och att värme-och vatten-      

    förbrukningen har ökat. De fastighetsägare som tycker att förbrukningen är ovanligt hög                              

    uppmanas att undersöka om det ev.finns en läcka från kranar eller toalettstolar som står . 

    och droppar. 

3. Städhelgen. 

 

Styrelsen tackar alla Er som deltog under vårens städhelg 2024-05-04. 

 

4.  Elpriset till billaddare.   

 

Styrelsen diskuterade elpriset. 

 

5. Kattproblem.     

      

Det finns problem med katter i området, styrelsen uppmanar ägare till katter att ha 

översikt över sina katter, och  se till att de inte går in till grannar eller i garage. 

     Det finns ju många olika anledningar att man inte vill ha in främmande katter, 

     de kan ju också bli inlåsta om ingen ser att de går in. De gör sina behov i  

     blomrabatter och i barnens sandlådor.  

      

 

6. Asfaltsarbeten. 

      

     Asfaltsarbeten kommer att göras på vår gata i samband med asfaltering på Bergsjövägen. 
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